
Α
ποτέλεσε βασικό στέλεχος του Ολυµπιακού 
στα δύο µατς κόντρα στη Λουκέρνη, που έφε-
ραν την πρόκριση στα πλέι οφ του Γιουρόπα 

Λιγκ. Ο Ανδρέας Μπουχαλάκης κέρδισε την εµπι-
στοσύνη του Πέδρο Μαρτίνς, παρέµεινε στο ρό-
στερ και πήρε φανέλα βασικού, έχοντας συγκεκρι-
µένες εντολές από τον προπονητή του. Ο διεθνής 
µέσος µιλά στη Realnews και αναλύει τις επόµενες 
αναµετρήσεις µε την Μπέρνλι, στην προσπάθεια 
της οµάδας να µπει στους οµίλους.

 Ανδρέα, τελικά έγινε καλή δουλειά. ∆ύο νίκες 
µε τέρµατα 7-1. Ηταν πιο εύκολη η πρόκριση απ’ 
ό,τι περιµένατε;

Οντως, έγινε καλή δουλειά, γιατί νοµίζω πως βά-
λαµε τις βάσεις από τον πρώτο αγώνα. Μπήκαµε 
αποφασιστικά, σκοράραµε νωρίς, δείξαµε τι θέ-
λαµε και σίγουρα το 4-0 µας έδωσε άλλη ψυχολο-
γία για τη ρεβάνς. Θέλαµε, όµως, και στην Ελβε-
τία να δείξουµε τον καλό µας εαυτό, να πάρουµε 
µια ακόµη νίκη και να τονώσουµε ακόµη περισ-
σότερο την αυτοπεποίθησή µας για τη συνέχεια. 
Ισως το κάναµε να φανεί πολύ εύκολο, αλλά στο 
ποδόσφαιρο και σε αυτούς τους αγώνες χρειάζε-
ται µεγάλη προσοχή. Αν δει κανείς τα αποτελέσµα-
τα στη διοργάνωση, υπήρξαν πολλές εκπλήξεις.
 Επαιξες µε τον Καµαρά δίπλα σου. Είσαι ικανο-

ποιηµένος από την εµφάνισή σου και στα δύο µατς;
Είχα πει στο διάστηµα της προετοιµασίας πως 
θα κάνω τα πάντα για να κερδίσω τον προπονη-
τή µου να µου δώσει τις ευκαιρίες. Σίγουρα ένας 
ποδοσφαιριστής όταν παίζει βασικός χαίρεται. Ει-
δικά όταν η οµάδα του καταφέρνει να πετυχαί-
νει νίκες, να φτάνει κοντά στους στόχους της. Εί-
χαµε πάρει συγκεκριµένες εντολές, ήθελε κάποια 
πράγµατα από εµάς ο κόουτς, θέλω να πιστεύω 
πως τον αφήσαµε ικανοποιηµένο.
 Επόµενος αντίπαλος η αγγλική Μπέρνλι. Την 

ξέρεις και κάπως καλύτερα λόγω της παρουσίας 
σου στη Νότιγχαµ Φόρεστ πέρσι, έστω και αν εί-
χαν µια κατηγορία διαφορά οι δύο οµάδες.

Είναι καλή οµάδα. Πέρσι είχε καλή πορεία και έ-
τσι κέρδισε και το εισιτήριο για το Γιουρόπα Λιγκ. 
Εκανε καλές εµφανίσεις, είχε δηµιουργήσει εντύ-
πωση. Θα την αναλύσουµε, θα δούµε τα δυνατά 
της σηµεία και θα προσπαθήσουµε να κάνουµε 
και εδώ τη δουλειά µας. Θέλουµε πολύ να µπού-
µε στους οµίλους του Γιουρόπα Λιγκ. Η κλήρω-
ση θα µπορούσε να είναι καλύτερη για εµάς, αλ-
λά δεν αλλάζει. Ξέρουµε τι θα βρούµε απέναντί 
µας. Θέλουµε τον κόσµο στο πλευρό µας το βρά-
δυ της Πέµπτης να µας ενισχύσει και να κάνουµε 
το πρώτο βήµα για να είµαστε εκεί που θέλουµε, 
στους οµίλους. Εχει καλούς παίκτες, πάντως, θέ-
λει ιδιαίτερη προσοχή, περισσότερα θα πούµε µε 
τον προπονητή µας.
 Ο Ολυµπιακός στα δύο πρώτα επίσηµα µατς έ-

βγαλε καλό πρόσωπο, πολλές ευκαιρίες, έχει ποι-
ότητα. Θα επιστρέψει στην κορυφή του ελληνι-
κού πρωταθλήµατος;

Αυτό θέλουµε, το θέλουν όλοι µέσα στον σύλλο-
γο. Εχουν έρθει πολλοί και καλοί ποδοσφαιριστές 
στην οµάδα που θα βοηθήσουν σε αυτό τον άξο-
να. Είναι ο µεγάλος µας στόχος το πρωτάθληµα 
και πιστεύω πως µπορούµε να τα καταφέρουµε. 
Θα δώσουµε τα πάντα γι’ αυτό.

∆ΙΟΝΥΣΗΣ ΒΕΡΒΕΛΕΣ

Ο Μάρκο Λιβάγια ονειρεύεται 
πρόκριση της ΑΕΚ στους
ομίλους του Τσάμπιονς Λιγκ,
ενώ ο Γιόνας Ματσιούλις 
ανοίγει τα χαρτιά του στην «R»
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ΠΟΛΥΕΡΓΑΛΕΙΟ ΣΤΟΝ ΠΑΟΚ
Μεγάλες στιγμές ζουν στον «∆ικέφαλο 
του Βορρά» με τις εξαιρετικές εμφανίσεις 
της ομάδας στην Ευρώπη και με την 
απόκτηση του Σουηδού μέσου Πόντους 
Βέρνμπλουμ
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μεταγραφή
Οπως κάθε χρόνο έτσι 
και φέτος ο Ολυµπι-
ακός πραγµατοποιεί 
τη µία µεταγραφή 
µετά την άλλη. Από 
την Παρασκευή 
έφερε στην Αθήνα 
τον 27χρονο Βραζι-
λιάνο χαφ Γκιγέρµε 
της Λα Κορούνια και 
τον 25χρονο Αιγύπτιο 
επιθετικό της Μπρά-
γκα Αχµέντ Χασάν 
«Κόκα», ενώ ακο-
λουθούν και άλλες 
κινήσεις

«Ολα για
τον τίτλο!»

«Ο µεγάλος στόχος του Ολυµπιακού είναι 
το πρωτάθληµα. Θέλουµε, όµως, και να µπούµε 
στους οµίλους του Γιουρόπα Λιγκ. Μπορούµε

να τα καταφέρουµε µε τη βοήθεια του κόσµου µας»
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